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REPUBLIKA HRVATSKA  
GRAD ZAGREB 
Osnovna škola Petra Zrinskog 
Zagreb, Krajiška 9 
KLASA: 007-04/23-06/04 

URBROJ: 251-132-23-2     

Zagreb,  13. prosinca 2023. 
ZAPISNIK 

2. sjednice Vijeća roditelja (VR) u školskoj godini 2023./24. održana 13. prosinca 2023. u OŠ Petra 
Zrinskog, Krajiška 9, Zagreb. 
Sjednica započela u 17:05h  
Ukupni broj prisutnih: 20/26 (postoji kvorum, u privitku popis nazočnih), ostali se emailom ispričali. 
Nazočni djelatnici Škole: ravnateljica Mirjana Jermol, psihologinja pripravnica Ana Bare. 
 

Predsjednik Vijeća roditelja,  g. Tomislava Nagy daje uvodnu riječ  nakon koje se prelazi na točke 
dnevnog reda: 
1. Verifikacija zapisnika 1. sjednice Vijeća roditelja šk. god. 2023./24. 
2. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju 
zaštite prava učenika. - Ravnateljica i stručna služba 
3. Razno (mobiteli, podzemni spremnici, otvoreno pismo jednog roditelja) 
 

Tijek sjednice po točkama: 

1. prihvaćen zapisnik 1. sjednice jednoglasno 
 
2. Izvješće o stanju sigurnosti u školi prezentirala Ana Bare.  
Kroz prezentaciju pokazane sve aktivnosti, programi i mjere provedene do sada u svim razredima 
škole. Nastavak ove točke je bila diskusija oko otvorenog pisma jednog roditelja višeg razreda na 
Index portalu. Pojašnjeno je od strane predstavnika Škole što se događalo u ovom slučaju vodeći se 
načelima zaštite privatnosti i osobnih podataka roditelja i djeteta uključenih u temu.  

U rješavanje ovog problema uključena je Škola, stručne službe, Gradski ured za obrazovanje i Grad 
Zagreb, dječja pravobraniteljica….                                   

Izdvajam zamolbu stručnih službi svim roditeljima škole koji predstavnici u VR-u trebaju podijeliti s 
roditeljima djece u razredu koji predstavljaju: za probleme koji se događaju u razredu i za koje 
roditelji saznaju od djece potrebno je provjeriti od strane roditelja prvo u školi sa razrednikom i 
stručnim službama kako bi se krenulo s djelovanjem prema rješavanju problema.  

Povjerenje i suradnja na razini škola-roditelj je nužna, poručuje Ravnateljica. 

 

3. Pod ovom točkom otvoren niz tema:  

a) upotreba mobitela u Školi  

- upotreba mobitela u prostorima Škole bila bi zabranjena od drugog polugodišta ove školske 
godine.no preduvjet za uvođenje ove mjere je instalacija fiksne telefonske linije u školu koja kasni 
mjesecima. Na anketi je pobijedila s 80% glasova opcija koja zabranjuje upotrebu mobitela za vrijeme 
nastave  

b) izgradnja podzemnih spremnika za razvrstavanje otpada  
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- spremnici ugrađeni uz pomoć intervencije Ravnateljice, predsjednika Vijeća roditelja i zamjenika 
predsjednika Vijeća roditelja na mjesto povoljnije od plana smještanja na mjesto između ulaza u vrtić, 
kolnog ulaza u školu i pješačkog prolaza do ulaza u Školu.   

c) poziva za pomoć učeniku i roditeljima 

- 4.B razred ima teško bolesnog učenika i traži se od roditelja Škole pomoć obitelji – detalji će biti 
dostavljeni VR-u u svrhu prosljeđivanja u razrede.                                                               

d) napomena za članove VR-a: pitanja koja se upućuju prije i postavljaju na sjednicama vijeća 
roditelja sadržajno trebaju biti u interesu većeg od interesa razreda. Pitanja vezana uz 
funkcioniranje razreda upućuju se na razrednice/razrednike                                

e) postavljeno pitanje stropnih ploča u dvorani koje su se pomaknule no ne prijeti opasnost 
od pada jer su lagane - biti će uskoro riješen problem 

f) prehrana - uplatnice se ne mogu slati roditeljima na mail adrese        

g) za talijanski jezik nema dodatne nastave jer je već i sam predmet dodatna nastava.    

h) uređenje prostora u  potkrovlju Škole 

- još nije izdana dozvola kako bi se otpočelo s konačnim uređenjem prostora 

i)  priredba i nastup djece za Božić biti će 21.12.2023. a za detalje ćemo biti obaviješteni od 
strane Škole.                                                  

j) uređenje sportskih površina 

- cilj je vratiti sve u prvobitno stanje prije potresa i radova. Ravnateljica traži od izvođača uređenje  
prostora igrališta i okoliša na način da se vrati u prvobitno stanje što je na kraju i obećano  završiti 
kroz slijedeća dva tjedna (koja su ključna).                 

k) TIKA - Turska agencija za kooperaciju koordinaciju donirala cca 100K Eura školi kroz 
uređenje 5 kabineta naše škole opremajući ih u potpunosti za nastavu.                   

l) Vatreni za našu školu u gostima na Kegliću 

- ravnateljica izvještila kako je inicijativa 6.B razreda kojoj su se priključili i roditelji cijele Škole a koja 
se održala početkom školske godine na Kegliću bila vrlo uspješna. Prikupljeno je dovoljno sredstava a 
i naručeno  je 16 interaktivnih ploča za potpuno opremanje učionica. 

m) postavljeno pitanje ženske odbojke u Školi  

- predstavnica u VR-u komentirala kako naša Škola ne ide na natjecanja a ima odbojkašica za jedan 
dobar tim  

-ravnateljica odgovara : problem je tko će se od profesora baviti ekipom 

n) aktivnosti za djecu koja ne pohađaju vjeronauk 

- za djecu koja ne pohađaju vjeronauk će možda biti organizirana neka druga nastava ako se i kada 
Ministarstvo odluči, odgovara Ravnateljica. 

 

Sjednica Vijeća roditelja završila u 18.52 sati. 

 

Zapisnik vodio: Danijel Knežević  

 

                                                                                                                         Predsjednik Vijeća roditelja 

                                                                                                                             Tomislav Nagy, dipl.iur. 


